
 
 
Harderwijk, 5 september 2024 
 
College van burgemeester en wethouders 
Postbus 149 
3840 AC HARDERWIJK 
 
 
Geachte college, 
Onderwerp: Schriftelijke vragen ex artikel 32 van het reglement voor de raad van Harderwijk 
over geluidswerende maatregelen langs N302 ter hoogte van de wijk Waterfront. 
 
 
Geachte college, 
 
 
De N302 is belangrijke en drukke verbindingsweg tussen A1, A28 en de 
provincie Flevoland die de gemeente Harderwijk doorkruist.  
De provincie geeft in haar Actieplan Geluid aan bewoners van Gelderland een 
gezonde leefomgeving te willen bieden. 
Hoewel wij beseffen dat het hier om een provinciale weg gaat willen we u 
schriftelijke vragen stellen omdat er bewoners zijn van de wijk Waterfront die 
veel geluidsoverlast ervaren. 
 
 

1. Langs het traject van de N302 tussen A28 en Burg. de Meesterstraat zijn destijds 
meters hoge schermen geplaatst. Vanaf de voetgangerstunnel (naar P8) tot de Kop 
van de Bakens langs de Vuurtorenweg staat een scherm dat oplopend van 1meter tot 
1,5 meter hoog is. Waarom is hier voor dit relatief lage scherm gekozen? Zijn er 
mogelijkheden om dit scherm te verhogen? 

2. Naast het geluid van de N302 hebben wij de indruk dat ook de tunnelbak van het 
aquaduct als klankkast fungeert en op dit traject voor extra geluidsoverlast zorgt. 
Hoe kijkt het college hiernaar? 

3. Bewoners hebben n.a.v. de geluidsoverlast die zij ervaren ook contact gehad met de 
gemeente. Bent u als college daarvan op de hoogte? Heeft u overleg gehad met de 
provincie over dit probleem? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke reactie heeft u gehad 
van de provincie? 



4. Omdat dit probleem al langere tijd speelt vragen wij ons af of er een nieuwe 
beoordeling van de geluidsnormen ter hoogte van de Vuurtorenweg gewenst kan 
zijn met name omdat er steeds meer weggebruikers zijn en in de Omgevingswet 
nieuwe geluidsnormen worden vastgesteld. Hoe kijkt u hiernaar? 

5. De provincie Gelderland heeft aangeven het groot onderhoud aan de N302 te 
vervroegen. Daar zijn we als CDA erg blij mee. Is het college bereid bij de provincie 
te pleiten voor extra onderzoek bij het traject langs de wijk Waterfront tot en met de 
Kop van de Bakens, waar geluidsoverlast wordt ervaren? Wellicht om deze in de 
preverkenning mee te nemen? 

6. Momenteel is het gebied van de Bakens langs de N302 in ontwikkeling. Hier is nog 
geen enkele vorm van geluidswering aanwezig. Kunt u aangeven of daar 
geluidswering gaat komen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wanneer zal dit zijn en welke 
uitvoering en hoogte zal deze krijgen? 
 

 
We zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
CDA Harderwijk-Hierden 
 
 
Gerdien Morren 
06-54262276 
g.morren@harderwijk.nl 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


